



JABATAN KESIHATAN NEGERI SABAH
KENYATAAN TERBUKA

TARIKH IKLAN : 24 SEPTEMBER 2021 (JUMAAT)

Tender adalah dipelawa daripada syarikat-syarikat tempatan yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) dan mempunyai Sijil Taraf Bumiputera (STB) Oleh Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) ATAU Pusat Pendaftaran Kontraktor-Kontraktor Kerja, Bekalan dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) dalam Kod Bidang yang berkaitan adalah dipelawa untuk menyertai sebutharga ini :-

BUTIR-BUTIR TAWARAN	TEMPAT / TARIKH / MASA EDARAN DOKUMEN	SYARAT PENDAFTARAN (KOD BIDANG)	TARIKH / TEMPAT/ MASA TAKLIMAT / LAWATAN TAPAK	TARIKH TUTUP
SEBUTHARGA KERJA-KERJA PEMBAIKAN DAN UBAHSUAI PEJABAT UNIT KAWAL SELIA RADIASI BAHAGIAN KEJURUTERAAN, JABATAN KESIHATAN NEGERI SABAH (No. Sebutharga : JKNS/Q/2021/28)	<p style="text-align: center;"><u>Borang Saringan Wajib :</u></p> <p>Petender WAJIB mengisi borang di pautan https://forms.gle/dZGjdFm8NMzwers7 bermula dari 27 September 2021 hingga 30 September 2021 sebelum jam 11.59 malam</p> <p>Hanya penyebutharga yang telah memenuhi syarat-syarat yang ditetapkan dan melepasi saringan akan disenarai pendek dan dihubungi untuk edaran Sebutharga.</p> <p>Dokumen Sebutharga boleh diperolehi pada waktu-waktu pejabat (kecuali Cuti Umum / Sabtu / Ahad)</p> <p>Tarikh Edaran Dokumen: 04 Oktober 2021 (Isnin)</p> <p>Tarikh Tutup Edaran Dokumen: 06 Oktober 2021(Rabu) (sebelum jam 12.00 tengahari)</p> <p>Tempat Edaran Dokumen: Kaunter Unit Perolehan, Jabatan Kesihatan Negeri Sabah, Aras Bawah, Rumah Persekutuan, 88590 Kota Kinabalu, Sabah.</p>	<p>Berdaftar dengan CIDB, Gred G1 Kategori B Pengkhususan B28 (Kerja-Kerja Ubahsuai)</p> <p>DAN</p> <p>Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)</p> <p>ATAU</p> <p>Berdaftar dengan PUKONSA Kelas F Tajuk I, Tajuk Kecil 1</p> <p>(Dalam Daerah Kota Kinabalu sahaja)</p> <p>Taraf / Jenis Syarikat BUMIPUTERA</p>	<p><u>Taklimat dan Lawatan Tapak :</u> TIDAK DIWAJIBKAN</p> <p>Jika Penyebutharga memerlukan Taklimat dan Lawatan Tapak, silalahubungi Pegawai Penyelaras untuk temujanji bermula 07 Oktober 2021 sehingga 08 Oktober 2021</p>	<p>13 Oktober 2021 (Rabu) sebelum jam 12.00 tengahari</p>

Tempat serahan Dokumen Sebutharga hanya di :

Peti Sebutharga
Unit Perolehan
Jabatan Kesihatan Negeri Sabah
Aras Bawah Persekutuan Sabah, Jalan Mat Salleh
88590 Kota Kinabalu, Sabah

Segala urusan sama ada penghantaran dokumen sebutharga secara serahan tangan ataupun menggunakan syarikat perkhidmatan kurier hendaklah sentiasa mematuhi Prosedur Operasi Piawai (*Standard Operating Procedur-SOP*) Pelan Pemulihan Negara sepanjang masa.

DOKUMEN SEBUTHARGA YANG LEWAT TIDAK AKAN DITERIMA. JABATAN INI TIDAK BERTANGGUNGJAWAB DI ATAS SEBARANG KELEWATAN PENGHANTARAN DOKUMEN SEBUTHARGA MELALUI POS LAJU / KURIER.

Syarat Wajib bagi sesi pengisian borang dalam pautan yang diberikan, hanya SEORANG PENAMA sahaja dalam sijil CIDB dan PPK, SPKK atau PUKONSA bagi setiap syarikat yang dibenarkan mendaftar.

Dokumen sebutharga akan dikeluarkan kepada Kontraktor / Wakil Sah Kontraktor yang melepasi saringan wajib sahaja. Untuk maksud ini, Kontraktor berkenaan **WAJIB** mengemukakan **Perakuan/Sijil-Sijil Pendaftaran ASAL yang dikehendaki berserta Salinan Fotostat (tidak dikembalikan) dan COP SYARIKAT** semasa pengambilan dokumen sebutharga.

Bagi memastikan maklumat berkaitan spesifikasi / terma rujukan / brif projek adalah jelas, **Borang Lawatan Tapak DIGALAKKAN** untuk disertakan dalam dokumen sebutharga ini. Pengesahan daripada Pegawai Penyelaras perlu pada Borang Lawatan Tapak berkenaan.

Hanya PENAMA yang tercatat di dalam sijil CIDB dan PPK, SPKK atau PUKONSA yang **dibenarkan menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat** berkenaan. Kontraktor/syarikat **tidak boleh mewakilkan** pegawai selain daripada penama dalam CIDB dan PPK, SPKK atau PUKONSA.

Maklumat **Pegawai Penyelaras** bagi urusan temujanji Lawatan Tapak (sekiranya perlu) :-

NAMA	:	ENCIK MOHAMED ANDARVEEN BIN MOHAMED KASSIM
NO. TELEFON	:	012 595 9877
LOKASI	:	UNIT KEJURUTERAAN, JABATAN KESIHATAN NEGERI SABAH

Penyebutharga dinasihatkan supaya merujuk iklan dari masa ke semasa jika terdapat perubahan atau ralat terkini.

Sebarang pertanyaan bolehlah menghubungi pejabat ini di alamat berikut :-

Unit Perolehan

Jabatan Kesihatan Negeri Sabah,
Aras Bawah, Rumah Persekutuan,
Jalan Mat Salleh,

88590 KOTA KINABALU.

(No. Telefon : 088-265960 Samb.740 / Talian Telefon Bimbit : 013-850 5960)

Tarikh : **24 September 2021**

Kerajaan tidak terikat untuk menerima tawaran yang termurah atau mana-mana tawaran.

PENGARAH KESIHATAN NEGERI SABAH